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  - Dobar je sada javni prevoz, zaista nemam zamerke. Voze redovno, što je još bitnije tačni su,
ne kasne nikada, pa se stiže na vreme kada se negde pođe. Karti ima na svim trafikama, barem
ovde kod nas u centru Starčeva, kao i u samom autobusu. Ujedno se i dosta mladih se
zaposlilo zbog nove linije.  
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